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Daardoor kunnen hockeyclubs dit
seizoen ook écht weer een club zijn.
De plek waar je graag komt, waar je
samen plezier hebt, elkaar ontmoet,
nieuwe vrienden maakt en waar je
vooral samen sport. Hockey is im-
mers bij uitstek een teamsport waar
prestaties, gezelligheid en een goede
sfeer elkaar vaak versterken. 

LASTIG
Desondanks hebben veel verenigin-
gen het nog best lastig. De corona-
pandemie en de competitiebreaks
hebben een zware wissel getrokken.
Voor bestuursleden en vrijwilligers
was het lastig om de club financieel,
sportief en qua beleving draaiende te
houden. Laten we daarom, nu er
weer meer mogelijk is, er samen
voor zorgen dat de clubs kunnen blij-

ven groeien en bloeien. Vrijwilligers
zijn er nooit genoeg. Zeker in deze
periode. 

ONZEKERHEID
Helaas is en blijft er veel onzeker-
heid. De coronabesmettingen nemen
snel toe, de zorg staat onder druk en
mondkapjes zijn op veel plaatsen
weer gemeengoed. Daarnaast over-
woog het Kabinet ook voor amateur-
buitensporten een coronatoegangs-
bewijs (CTB) verplicht te stellen.
Hiervan werd uiteindelijk afgezien.
Wel gelden in het clubhuis, kleedka-
mers en andere ruimten diverse be-
perkingen.  

Uiteraard weet niemand hoe de ko-
mende weken en maanden er uit
gaan zien. En het antwoord op de

vraag of er nog meer beperkingen
gaan volgen, is evenmin te geven. Op
het veld eindigt de competitie, maar
wat als we de zaal in gaan? En wat
gebeurt er met de herstart van het
seizoen in maart? We weten het niet. 

GEZOND VERSTAND
Het blijft dus lastig en onzeker. Zowel
voor verenigingen en teams als voor
spelers, speelsters en vrijwilligers.
Niemand heeft de oplossing, maar
ondanks dat kunnen we samen wel
een steentje bijdragen: door het ge-
zond verstand te gebruiken bij de uit-

voering van de regels. Het kan ook,
zo hebben we in de afgelopen maan-
den al gezien. Verenigingen, hockey-
ers en fans hebben veel gedaan om
zich aan de maatregelen te houden.

SPORT HOUDT GEZOND
Veelzeggend is dan ook dat de sport
geen brandhaard van besmettingen is
gebleken. De sport heeft bovendien
bewezen de verantwoordelijkheid aan
te kunnen om mensen op een veilige
manier te laten bewegen. En dat biedt
alleen maar voordelen. Sport houdt
iedereen fysiek en mentaal gezond en

maakt mensen weerbaar. Daarmee
draagt sport voor een deel bij aan de
oplossing van de problemen. 

Laten we daarom er met z'n allen
voor te zorgen dat de sport open kan
blijven. Voor iedereen. Zodat
2021/2022 een 'ouderwets' hockey-
seizoen blijft. Met een 'normaal' ver-
loop van play-offs, kampioenschap-
pen, promotie en degradatie. En
vooral met heel veel hockeyplezier
op en rond de velden. Ook in 2022.

Have fun en let's stick together. 

Het tweeluik tegen België is voor Oran-
je ook de herstart na de teleurstellen-
de Olympische Spelen in Tokio. Inmid-
dels is er veel veranderd, onder leiding
van de nieuwe bondscoach Jeroen Del-
mee. Grote namen als Billy Bakker,
Mink van der Weerden, Roel Boven-
deert, Glenn Schuurman en Mirco
Pruyser hebben afscheid genomen.
Negen nieuwe, frisse gezichten krijgen
de kans zich te tonen en te bewijzen. 

VUURDOOP
Te beginnen tegen België, als de af-
slag van de Pro League. “Dat wordt
een mooie vuurdoop. Dan weten ze
meteen wat internationaal hockey is,”
zo meldde Delmee bij de start van de

voorbereiding. “Het is voor ons een
mooie nulmeting om te zien welke
potentie de jongens hebben.”

VERPLAATSING WAGENER
De twee duels tegen België worden
gespeeld in het Wagner Stadion. In
eerste instantie was het complex van
HC Rotterdam de locatie. Maar omdat
het op dit moment niet toegestaan is

publiek tot de wedstrijden toe te
laten, is het voor de KNHB eenvoudi-
ger de wedstrijden in het Wagener
Stadion te spelen. 

KAARTEN
Fans die al in bezit waren van kaarten,
ontvangen hun geld retour; het gehe-
le aankoopbedrag, inclusief service-
kosten en eventuele bijkomende ver-

zendkosten, wordt binnen 14 dagen
teruggestort op de rekening of credit-
card waarmee betaald is. 

ZIGGO ZENDT LIVE UIT
Beide wedstrijden worden live uitge-
zonden via Ziggo. Op vrijdagvond 26
november start de wedstrijd om
18.30 uur. Afslag op zondag 26 no-
vember is om 14.00 uur.

Nog een paar wedstrijden. Dan eindigt voor veel teams de
eerste competitiehelft. Na een lange periode van beperkin-
gen en twee afgebroken seizoenen was het fijn om weer
'gewoon' te hockeyen. Met publiek langs de lijn, gezelligheid
in het clubhuis en vele mooie wedstrijden. Terug naar nor-
maal voor top, breedte, jeugd en senioren. 

Het Nederlands Elftal Heren
komt op vrijdag 26 en zon-
dag 28 november voor het
eerst in actie in de FIH Pro
League 2021/2022. De Oran-
jeheren starten meteen met
twee krakers tegen Olym-
pisch Kampioen België.
Beide wedstrijden worden
gespeeld in het Wagener
Stadion. 

Fijn om weer 
te hockeyen!

Oranjeheren in actie tegen België
Hockeykrant Salland-Gelderland
is een uitgave van De Hockey-
krant. De inhoud van deze
nieuws- en informatiekrant is
helemaal gewijd aan de hockey-
verenigingen in de regio Salland-
Gelderland. Verspreiding vindt
plaats via de clubhuizen en de
onlinekanalen van de opgeno-
men verenigingen en via
www.hockeykrant.nl.
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Nu, enkele maanden later, heeft de 21-jari-
ge spits bepaald geen spijt van zijn over-
stap. “Het is fijn om weer terug te zijn. Ik
ben echt blij dat ik deze keuze heb ge-
maakt. Op zich zat ik best goed bij Oranje-
Rood. Ik heb de afgelopen jaren veel ge-
leerd en mezelf goed kunnen ontwikkelen.
In de Hoofdklasse gaat het razendsnel, de
handelingssnelheid is hoog en iedere kans
moet raak zijn. Daarnaast is het super leer-
zaam om met topspelers op het veld te
staan. Dat wil je ook als hockeyer.”

NIET MOEILIJK
Toch besloot Van de Venne het oranjerode
shirt te verruilen voor het lichtblauw van
Nijmegen. “Ik vroeg me al een tijdje af wat
ik nu echt wilde. Ik was klaar met mijn stu-
die en heb inmiddels ook een prima baan
gevonden. Toen kwam Nijmegen met een
goed plan waarbij de ambitie is om de
Hoofdklasse te bereiken. Dat sprak me aan,
ik geloof er ook in. En als je dat ook nog
eens samen met je vrienden kunt doen, is
de keuze niet moeilijk meer.”

BLESSURE
Van de Venne startte zijn rentree met een
blessure. “Tijdens een van de laatste wed-
strijden met Oranje-Rood schoot Justin
Reid-Ross mijn hand in tweeën. Het gevolg
was een gebroken middenhandsbeetje. Ik
ben geopereerd en mocht twee maanden
niet hockeyen. Dat was balen.” Desondanks
stond de spits er bij de competitiestart en
liet in het duel met HIC van zich spreken
door meteen twee keer te scoren.”

AFGESTRAFT
Tot dusver verloopt de eerste competitie-
helft redelijk tot goed voor het ambitieuze
Nijmegen. Desondanks verloor de ploeg al

wel vijf keer. “We zijn er nog niet; het zal
beter moeten en vooral ook stabieler. Dat
zie je ook in de wedstrijden die we hebben
verloren. Soms spelen wij drie kwarten echt
goed, maar dan volgt een slechte vierde en
dat wordt meteen afgestraft. Tegen Schaer-
weijde begonnen we juist te afwachtend en
zijn in de tweede helft pas gaan hockeyen.
Toen was echt de vechtlust en de passie
terug, maar was het gat al geslagen.”

BEKERKRAKER
In de bekerkraker tegen Tilburg bewees Nij-
megen echter dat er absoluut kwaliteit in
de ploeg zit. Dit door in een heerlijk duel
met 6-4 te winnen. Mede door twee goals
van Jim van de Venne. “Dat was een lekkere
pot hoor. Goed hockey, veel sfeer en als je
dan zo'n resultaat neerzet tegen een Hoofd-
klasser, is dat geweldig. Ook door het spel:
veel lef, durf en strijd. Als wij op deze ma-
nier spelen, kunnen wij van iedereen in de
Promotieklasse winnen.”

GOEDE WEG
Dit roept de vraag op wat we dit seizoen
van Nijmegen mogen verwachten. “In prin-
cipe kan alles nog. HDM is echt goed, ik

geef hen de grootste kans om te promover-
en. Wij zijn daar nog niet en moeten nog de
nodige stappen zetten. Toch denk ik dat we
op de goede weg zijn. Er staat een hecht
team en de sfeer is top, al is het wel belang-
rijk om door te schakelen. Dit geldt ook
voor mijzelf: ik wil en moet meer scoren.”

“In dat opzicht zullen we scherp uit de win-
terstop moeten komen om er meteen te
staan. De vraag is natuurlijk wel wat er met
de coronamaatregelen gaat gebeuren.
Laten we hopen dat alles door kan gaan. Ik
heb vorig jaar in de Hoofdklasse het geluk
gehad om door te mogen spelen. Voor de
teams in de Promotieklasse was dat anders
en daar wordt niemand beter van.”

“Nijmegen Heren 1 al helemaal niet. Zeker
omdat wij echt aan het bouwen zijn en de
ambitie hebben om binnen drie jaar in de
Hoofdklasse te staan. Daarvoor is dit sei-
zoen een basis gelegd waarop we na de
winter verder gaan om volgend seizoen nog
weer een stapje te zetten. Daar gaan wij
keihard aan werken. Ik heb daar alle ver-
trouwen in.”

Foto's: David van Haren
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Jim van de Venne is weer thuis

'Het is lekker om terug te zijn'
NIJMEGEN - Na drie seizoenen bij
Oranje-Rood keerde Jim van de
Venne afgelopen zomer terug bij
NMHC. Terug naar de club waar hij
eerder furore maakte en een ijzer-
sterk debuut kende in de Overgangs-
klasse. En vooral ook terug naar zijn
vrienden in Heren 1 om samen een
mooie uitdaging aan te gaan. Niet in
de laatste plaats omdat er een ambi-
tieus plan ligt om binnen drie jaar de
stap te maken naar de Hoofdklasse

Zaalhockey

Naast zijn verrichtingen op het veld
is Jim van de Venne ook een doel-
puntenmachine in de zaal. “Zaalhoc-
key doe ik heel graag. Lekker snel,
heel intensief en veel scoren; echt
fantastisch. Komende winter ga ik
met Amsterdam in de zaal spelen, al
is er best veel onzeker door de coro-
namaatregelen.”

Dit geldt ook voor het EK in Duits-
land en het WK in België. “Ik ben uit-
genodigd voor Oranje, maar moet
uiteraard nog wel selectiewedstrij-
den spelen. Natuurlijk wil ik erbij
zijn. Ook als beloning voor het harde
werken. Vorig jaar hebben we niks
kunnen spelen. Ik hoop dat de inter-
nationale toernooien doorgaan. Het
liefst met publiek, dat is het leukst.
Maar als het niet anders kan voor
lege tribunes”

WONEN, WERKEN, INVESTEREN & PARTICIPEREN
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Peter Gerritsen, voorzitter van
HCM, al helemaal niet. Hij neemt
eind november afscheid. “Dan zit
mijn bestuurlijke termijn erop;
een mooi moment om de hamer
over te dragen. Gelukkig hebben
we met Alwin Nieuwenstein een
uitstekende opvolger gevonden.”

ONWERKELIJK
Door de coronapandemie waren
het voor Gerritsen en het huidige
bestuur intensieve jaren. “En dat
terwijl het zo rustig begon,” lacht
de voorzitter. “Wij zijn toen met
het plan gekomen om een nieuw
clubhuis te realiseren. Dat is in
2018 in gang gezet en verliep
over het algemeen best voortva-
rend. Tot aan de oplevering in het
voorjaar van 2020; toen kwam in-
eens corona. Een onwerkelijke si-
tuatie. Ons oude onderkomen
was al gesloopt en er stond een
prachtig, nieuw clubhuis. Slim,
duurzaam en een visitekaartje
voor de club. Er mocht alleen nie-
mand in. Om dat op te lossen,
was wel een uitdaging.” 

IMPULS
In september 2020 werd het
nieuwe onderkomen alsnog infor-
meel geopend. Helaas van korte
duur, want in oktober stopte de
competitie en werd de lockdown
van kracht. “Tja, dat wil natuurlijk
niemand. Gelukkig werd rond de
zomer alles anders en zeker aan
het begin van dit seizoen hebben
we gezien hoe blij iedereen is

met het nieuwe clubhuis. Voor de
vereniging een geweldige impuls.
Daarnaast is het hele park gerevi-
taliseerd waardoor we nu een
fantastisch complex hebben.”

BIJSTELLEN
Een gevolg van de coronapande-
mie was wel dat de club de toe-
komstplannen enigszins moest bij-
stellen. HCM, dat ruim 900 leden
telt, wilde met het nieuwe club-
huis ook anticiperen op de toe-
stroom van nieuwe leden. Mede

vanwege de verdere ontwikkeling
van de nieuwbouwwijk Schuyt-
graaf en de toenemende aanwas
vanuit de eigen Hokkieschool.

“Door de beperkingen en vooral
het stoppen van de competities is
de verwachte groei natuurlijk ge-
stagneerd. Gelukkig zien we dit
seizoen weer een mooie toena-
me. Daarnaast is er veel energie
gestoken in het behouden van
leden. Vooral door in de corona-
periode zoveel mogelijk binding
te houden en alternatieven te
bieden. Dat is goed gelukt; wij zijn
redelijk stabiel gebleven.” 

DNA
Zoals gezegd neemt Alwin Nieu-
wenstein de voorzittershamer
over, als de ALV instemt. Daarmee
komt er een voorzitter aan het
roer met een onmiskenbaar HCM-
DNA. “Ik loop hier inderdaad al
een jaartje of 25 jaar rond,” be-
aamt Alwin. “Bovendien heb ik op

de club mijn vrouw leren kennen,
uiteraard op een hockeyfeest, en
vanzelfsprekend hockeyen onze
kinderen hier inmiddels ook.”

“Dit kenmerkt de vereniging en is
eigenlijk altijd zo geweest. De
kunst is alleen om ook de nieuwe
generaties er steeds weer bij te
betrekken. Voor de jongeren van
nu is het geen vanzelfsprekend-
heid om het voorbeeld van hun
ouders te volgen. Dat is voor
ieder bestuur een uitdaging, maar
ik denk dat wij er goed in slagen.” 

AMBITIE
De nieuwe voorzitter kijkt met
vertrouwen naar de toekomst. “Er
staat een gezonde basis en daar
bouwen we graag op door. De
komende jaren is de ambitie om
verder te groeien richting de
1000 leden en tegelijk nog meer
in te zetten op verbinding. Dit zie
je bijvoorbeeld ook terug in het
feit dat spelers van Dames 1 en

Heren 1 de jeugd trainen en wij
heel veel trainers en coaches
hebben uit eigen kweek. Dit heeft
ook in de coronaperiode zijn
waarde bewezen.”

“Daarnaast blijven wij veel aan-
dacht besteden aan het opleiden
van jonge mensen. Zowel spelers
als coaches en trainers. HCM is
geen club die spelers levert aan
het Nederlands Elftal, maar moet
het vooral hebben van de breed-
tesport. En in tegenstelling tot
veel andere clubs willen wij dat
zoveel mogelijk versterken.”

UITDAGING
Desondanks is er ook sportieve
ambitie. “Natuurlijk, dat blijft al-
tijd een uitdaging. Onze vaandel-
teams spelen tweede klasse en
de eerstelijnsteams acteren op
een goed niveau. Wij willen graag
een stap zetten, maar in de eer-
ste plaats vanuit de eigen jeugd
en met eigen mensen. Dit past
ook bij de club. Een goede hoc-
keyopleiding bieden, passende
faciliteiten creëren en zowel pres-
tatieteams als de breedteteams
alle mogelijkheden geven zich op
het eigen niveau te ontwikkelen.
Daar wordt uiteindelijk de hele
club sterker van.”

OPENING
Overigens staat er nog een be-
langrijk punt op de agenda: de
opening van het nieuwe clubhuis.
“Dat scenario ligt er al vanaf
2019, maar is er door de corona-
perikelen nog steeds niet van ge-
komen,” lachen beide heren. “Met
de huidige maatregelen wordt
dat ook lastig. Vandaar dat wij nu
kijken naar april of mei 2022. De
plannen liggen klaar, alleen de
datum moet worden aangepast.
En dat het een onvergetelijk en
bruisend feest wordt, spreekt ui-
teraard voor zich. HCM is niet
voor niets de gezelligste club van
Arnhem.” 

Gezonde basis met ambitie voor de toekomst
ARNHEM - Het leek allemaal zo mooi. Een regulier seizoen
zonder beperkingen en 'ouderwets' bruisende feesten.
Daar waren ze bij HCM Arnhem ook wel aan toe. Bij de
gezelligste club van Arnhem stonden dan ook diverse
mooie events op de agenda, onder het motto: 'Omdat het
weer mag'. Helaas zorgen nieuwe maatregelen voor onze-
kerheid, maar de club laat zich bepaald niet uit het veld
slaan. 



Wenst MHC Ede een sportief seizoen toe

ONLINE adverteren?
Het kan op www.hockeykrant.nl

Mail naar info@hockeykrant.nl  voor meer informatie en een vrijblijvende offerte

Lunterseweg 31  |  6718 WC Ede gld  |  Tel: 0318-612575  |  www.veldhuizenbv.nl
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Draaijer heeft ook recht van spre-
ken. De 27-jarige aanvoerder is
met 12 seizoen Heren 1 een van
de meest ervaren spelers in het
team. Bovendien is hij de oudste
van de drie broers Draaijer die
het herkenbare gezicht van Ede
vormen. 

SCHOUDER
Op dit moment moet de aanvoer-
der de wedstrijden echter vanaf
de zijlijn bekijken. “Eind oktober
werd ik in een wedstrijd onderuit
gehaald en schoot mijn schouder
uit de kom. De teamarts van de
tegenstander heeft het weer te-
ruggezet, maar de eerste sei-
zoenshelft is voor mij over,” ver-
telt Stijn. “Ik kan ook vrij weinig,
hoewel ik heel voorzichtig alweer
wat oefeningen doe. De komende
maanden wordt het rustig opbou-
wen en dan hoop ik er na de win-
ter weer te staan.”

START
De blessure van de aanvoerder
en cornerspecialist is een gemis
voor Ede. Desondanks kent de
ploeg een lekker seizoen. De start
was uitstekend met 5 winstpartij-
en op rij, waarbij ook de derby
tegen Upward werd gewonnen.
Daarna werd het minder, met
verlies tegen Berkel-Rodenrijs en

Gooische en een gelijkspel op
Phoenix. 

“Dat had niet gehoeven,” meent
Stijn. “Bij Phoenix hebben we
zelfs een 0-3 voorsprong wegge-
geven. En ook in de andere twee
duels had er meer ingezeten. De
manier waarop wij toen hebben
gehockeyd is nog niet het Ede
wat wij kunnen laten zien. Dit
geeft al aan dat er echt nog ruim-
te is voor verbetering.”

BASIS GELEGD
Het klinkt ambitieus en passend
bij de goede ontwikkeling die al
enkele seizoenen zichtbaar is op
Ede. Hiervoor werd de basis ge-
legd in 2018 toen Heren 1 na 20
jaar weer promoveerde naar de
Overgangsklasse en Bastiaan
Bunnik werd aangesteld als
coach. “Het eerste jaar in de OVK

was echt nog wennen, vervolgens
is de weg omhoog gestaag inge-
zet.”

“Daarbij hebben we vorig seizoen
in de voorbereiding een grote
stap gezet met een krachtig com-
mitment van de spelersgroep.
Met veel zelfinitiatief, duidelijke
keuzes en heldere afspraken: 'Dit
is wat we willen en dit is waar wij
voor gaan'. Hierbij hoort ook fit-
heid, speelwijze en manier waar-
op het team functioneert. Basti-
aan geeft ons die vrijheid ook.
Daardoor is er mooie dialoog en
een constante interactie ont-
staan.”

HECHT TEAM
Deze aanpak wierp vorig seizoen
meteen vruchten af. Zoals gezegd
bleef Ede tot de coronabreak
zonder puntverlies. “Wij waren

echt goed op weg, als een team
met één gezamenlijk doel. Dat is
ook de basis geweest van het hui-
dige seizoen. Daarnaast is de spe-
lersgroep enorm hecht. Veel jon-
gen moeten vanuit Amsterdam of
Utrecht komen, maar de trai-
ningsopkomst is altijd goed. De
wisselwerking onderling en met
de staf klopt gewoon. Dat is ont-
zettend mooi. Wij mogen met
deze staf én deze groep onze
handen dichtknijpen.”

ALLES IS MOGELIJK
Gelet op de goede ontwikkelingen
is de vraag wat er dit seizoen mo-
gelijk is. Op dit moment prijkt Ede
op de tweede plaats, achter kop-

loper Gooische dat een aardig
gaatje heeft. “De competitie is nog
niet gespeeld hoor. Belangrijk is
nu om de eerste competitiehelft
goed af te sluiten en weer scherp
uit de winterstop te komen. Wij
moeten er dan meteen weer
staan en tonen wat we willen.”

“De play-offs moeten haalbaar
zijn, maar ook dat is geen gewon-
nen race. Eigenlijk ligt alles nog
open, maar als wij op deze ma-
nier doorgaan, is er veel mogelijk.
Uiteindelijk willen wij graag een
stapje omhoog: met Ede naar de
Promotieklasse. Dat zou echt fan-
tastisch zijn en een beloning voor
de hele club.”

EDE - Het draait dit seizoen
heel aardig bij de heren van
Ede. Alweer, want ook vorig
jaar kende de ploeg een uit-
stekende start in de Over-
gangsklasse A. De selectie
van coach Bastiaan Bunnik
bleef toen tot de corona-
break zelfs zonder puntver-
lies. Dat is nu niet het geval,
maar de stijgende lijn is
onmiskenbaar doorgezet.
Toch ziet aanvoerder Stijn
Draaijer zeker nog ruimte
voor verbetering. 

Broers
Dat Ede een familieclub is, blijk ook uit de samenstelling van Heren
1. In het team spelen meerdere broers. Zoals Lennart en Rens-Jan
Bakker, Marciano en Renaldo de Bock en uiteraard de broers
Draaijer: Lode, Sem en Stijn. 

“Het is heel leuk om samen met mijn broers in een team te spelen,”
zegt Stijn. “We hebben binnen en buiten het veld een goede klik en
leven ook samen naar de trainingen en de wedstrijden toe. Uiter-
aard hebben wij het onderling vaak over hockey, maar we spreken
ook over andere zaken hoor.”

BEKERDUEL
Bijzonder is overigens dat Lode eerder dit seizoen was uitgescha-
keld met een blessure. Hij maakte zijn rentree op het moment dat
Stijn geblesseerd raakt. “We wisselen het een beetje af,” lacht Stijn.
“In de bekerwedstrijd tegen Voordaan stonden we beiden langs de
zijlijn, toen hield Sem de eer hoog.”

Ede verloor het bekerduel tegen Promotieklasser Voordaan overi-
gens pas op shoot-outs, na een 3-3 eindstand. “Heel jammer, maar
we hebben goed gespeeld en een strakke pot neergezet. Vanwege
een aantal blessures stonden er twee debutanten uit de JA1 in het
veld die het prima hebben gedaan. Dit geeft ook weer vertrouwen
voor de toekomst.”   

Ede droomt van de Promotieklasse

Foto: Theo Beumer





Wageningen startte de competitie met een
prettige 2-1 zege op Gooische. Na een
stroef begin met veel fouten kwam de
ploeg prima terug en pakte verdiend de
eerste winst. Daarna was er verlies op Fle-
tiomare, een 3-3 tegen Breda en drie ver-
liespartijen, tegen Push, Voordaan en Eind-
hoven. 

ONDERGRENS
“Vooral de nederlaag tegen Voordaan was
pijnlijk,” zegt Michiel Franck. “Twee weken
eerder zijn we op Fletiomare door de on-
dergrens gezakt. Toen is afgesproken: 'dit
mag nooit meer gebeuren'. Maar tegen
Voordaan was het nog een graadje erger.
We zaten totaal niet in de wedstijd; alles
was weg.” Na een teamsessie pakten de
roodhemden de draad weer op. In Eindho-
ven werd nog wel verloren, maar speelde
de ploeg al een stuk beter. Die lijn werd
doorgetrokken tegen Beuningen met een
prima 5-1 winst, een 1-1 op Helmond en
een 2-2 tegen Alecto.

OPBOUWFASE
Deze uitslagen zijn enigszins kenmerkend
voor het vernieuwde Wageningen. “Het ni-
veau is nog niet steady,” vindt Franck.
“Tegen Breda en Gooische, toch niet de
minste ploegen, is er prima gespeeld. En
ook de laatste weken staat het goed. Dan
zijn wij heel lastig te kloppen. We moeten
alleen wegblijven bij de ondergrens. Dat is
een belangrijk verbeterpunt, al is het er-
gens ook logisch voor een vrij jong en
nieuw team. Eigenlijk zitten wij nog volop
in de opbouwfase.” 

NIVEAU
De bouwfase werd in de zomer van 2020
ingezet, nadat Wageningen 11 speelsters
zag vertrekken. 9 talenten maakten hun
opwachting en er volgde een nieuwe, en-
thousiaste start. Helaas eindigde de com-
petitie al na 5 duels. “Gelukkig is de kern
van het team dit jaar bijeen gebleven. Dat
scheelt enorm,” zegt de coach. “Daarnaast
zijn er twee ervaren speelsters bijgekomen.
Dit was ook nodig. Als je een aantal jaren
op niveau hockeyt, haal je altijd wel een
voldoende. Maar in een eerste of tweede
seizoen Overgangsklasse, is het echt nog
leren.” 

DOELSTELLINGEN
Gevraagd naar de doelstelling is de coach
helder. “Wij hebben een mooie mix van
routine en jeugdig talent, maar moeten
nog wel groeien. Daarom bekijken we per
drie weken hoe we ervoor staan en werken
met procesdoelstellingen. Het belangrijkst
is eerst een steady niveau neerzetten, erva-
ring opdoen en stappen maken. Spelplezier
hoort daar ook bij. Evenals karakter en
teamgeest, maar dat zit bij ons wel goed.”

“Kijk, Wageningen is een echte familieclub
en je moet het vooral leuk vinden om hier
te hockeyen. Kenmerkend is bijvoorbeeld
dat Lisa Koster, onze captain, samen met
Elaine de Vries meerdere keren per week
vanuit Utrecht naar Wageningen rijdt. En
zo zijn er meer meiden die een behoorlijke
afstand moeten overbruggen. Dit zegt iets
over de club, maar vooral veel over de mo-
tivatie van de speelsters. Dat vind ik mooi.”

INTERESSANT SEIZOEN
Kijkend naar een klassering, is een ver-
wachting lastig te formuleren. “Het niveau
in de poule is heel close. Push en Breda
zijn van een andere orde, maar daaronder
is er een enorm brede middenmoot waarin
alles mogelijk is. In dat opzicht wordt het
een interessant seizoen. Toch kijken wij ui-
teraard vooral naar onszelf.”

“We willen graag vooruit. Daarbij ligt de
focus nu op bouwen en ontwikkelen, maar
uiteindelijk is het doel om met het team
naar een hoger plan te gaan: de Promotie-
klasse. Als je naar onze Meisjes A en B kijkt,
zouden we dat niveau moeten aankunnen.
Er komt weer veel talent aan. Als wij elk
jaar de kern van Dames 1 kunnen behou-
den en een aantal talenten doorschuiven,
biedt dat een mooie basis voor succes.”  
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WAGENINGEN - De dames van
Wageningen lagen twee seizoe-
nen geleden prima op koers voor
de play-offs naar de Promotie-
klasse. Helaas zette corona een
dikke streep door succes en 
dat bleef niet zonder gevolgen.
Elf speelsters vertrokken en
coach Michiel Franck mocht
opnieuw gaan bouwen. Na een
tweede verloren jaar volgde in
september een herstart in 
de zware Overgangsklasse A.
Met wisselend succes.  

Corona

Hoewel er dit seizoen 'gewoon' kan
worden gehockeyd, zijn er weer diver-
se coronamaatregelen van kracht.
Daarbij wilde het Kabinet ook voor bui-
tensporten een coronatoegangsbewijs
verplichten. Zover kwam het niet. Een
verstandig besluit, vindt Michiel
Franck. “Sport is goed voor mensen en
als je juist daar restricties oplegt, is dat
vreemd. Sporten moet je juist aan-
moedigen; niet beperken.”

“Bovendien zijn wij ons bewust van de
risico's. Als wij een wedstrijd spelen,
heb je te maken met een grote groep
mensen. Daar moet je verantwoord
mee omgaan. Ook in de prive-situatie.
Of je gevaccineerd bent of niet.”

“Bij Wageningen zijn er ook mensen
die moeite hebben met een vaccinatie.
Daar kun je iets van vinden, maar zij
laten zich zo vaak testen dat ze eigen-
lijk minder risicovol zijn dan iemand
met een vaccinatie. Als je daarover na-
denkt, geeft het toch een heel ander
perspectief.”

Wageningen wil graag vooruit
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Eigenlijk zou Tomislav Jamicic vier persoon-
lijke assistenten nodig moeten hebben om
zijn overvolle agenda bij te houden. Het
hockeydier vliegt van hot naar her en bijna
altijd met een stick in zijn handen. 

MHCO
Jamicic is drie dagen per week bij MHCO,
waar hij hoofd opleiding is en coördinator.
Op maandagen gaat hij naar Zutphen waar
hij een cursus verzorgt voor hockey-

coaches. Dinsdag is hij in Zwolle om les te
geven aan toekomstige topsporters op de
middelbare school CSE (Centre for Sport
and Education). “En daar ben ik nu ook net
begonnen als geschiedenisdocent. Van huis
uit ben ik namelijk historicus,” legt Jamicic
uit. 

HOCKEYMAGIC
Daarmee is het nog niet gedaan. Jamicic
geeft ook clinics tijdens schoolvakanties
voor de organisatie HockeyMagic. En als
het even kan, reist hij met een caravan vol
hockeyspullen door Europa voor trainingen
in de kleinere hockeylanden. Daarnaast is
hij ook nog assistent-bondscoach van het
Slowaaks zaalhockeyteam en is hij regel-
matig actief voor de EHF. “En heb ik al ge-
zegd dat ik ook af en toe de topjeugd in
Nijmegen train? Nee? Nou, dat doe ik dus
ook nog.'' 

HOCKEY IN OEGANDA
Het is overduidelijk: Jamicic ademt, eet en
droomt hockey. Zelfs zijn vrije tijd gaat
eraan op. Zo belandde hij in 2018 met zijn
hockeysticks zelfs in Oeganda. “Dat was
toevallig. Ik had er een trouwerij en dacht:
dit kan ik misschien combineren met een

clinic. Ik kwam in contact met de founda-
tion Hockeydreams. Daardoor ging het bal-
letje rollen.” 

En zo stond Jamicic ineens in het Afrikaan-
se land met een horde enthousiaste kinde-
ren en coaches op een veld. “Het was een
heel andere beleving, maar ook weer niet,
want hockey is overal hetzelfde spelletje.
Of je schoenen aan hebt of met blote voe-
ten speelt.” 

INTERNATIONAL EN BONDSCOACH
Jamicic werd 42 jaar geleden geboren in
Kroatië. Vanaf zijn elfde speelt hij hockey.
In zijn vaderland kwam hij uit voor Mara-
thon en Tresnjevka, de club waar zijn broer
Goran momenteel de coach is. Jamicic
speelde er voor het nationale team en

werd na zijn actieve carrière bondscoach.
In 2005 vestigde hij zich in Arnhem, waar
hij ging hockeyen. Via oud-teamgenoten
kwam hij zo'n tien jaar geleden bij MHC
Oosterbeek terecht. 

Op woensdag, vrijdag en zaterdagochtend
is Jamicic op de club. Hij verzorgt er onder
meer de opleidingen voor de coaches, van
beginnend tot gevorderd. Daarnaast be-
denkt hij oefenstof voor de trainingen. 

DRUK BESTAAN
Het is een druk bestaan, maar Jamicic doet
het allemaal vol overgave. “Het is leuk en ik
zorg er ook echt wel voor dat ik nog vrije
dagen heb hoor. Dus als ik nog werk in te
halen heb, kan dat op die dagen.” 

OOSTERBEEK - Voor Tomislav Jamicic is niks te gek. De geboren Kroaat is
drie dagen per week te vinden op MHC Oosterbeek en als hij daar niet is,
staat hij wel ergens anders met een hockeystick op het veld. In Zutphen,
Zwolle of Oeganda; het maakt Jamicic niets uit. 

De komst van de blaashal, vijf
jaar geleden, was uit nood gebo-
ren. “We hadden een sportzaal in
Duiven, maar die was verouderd
en werd afgebroken,” legt Emiel
Cellamare, voorzitter van De 
Westerduiven, uit. “Daardoor 
ontstond er onvoldoende zaal-
capaciteit. Toen is het idee ont-
staan om op ons eigen terrein
een blaashal neer te zetten.”

'TENTJE'
De blaashal is niet enkel voor de
hockeyers van Westerduiven. Jan
Hendrik Beks, voorzitter van de
stichting die verantwoordelijk is
voor de blaashal, heeft met ver-
schillende sportclubs in Duiven
contact over het 'tentje', zoals de
Airdome Duiven liefkozend wordt
genoemd. “Al is 'tentje' niet een
heel erg treffende naam. Volgens
mij weegt het ding in totaal zo'n
7,5 ton,” lacht Beks. 

“De gemeente heeft ons plan voor
de blaashal als burgerinitiatief
omarmd en heeft ook een flinke

financiële bijdrage gedaan,” ver-
telt Beks over het ontstaan van
Airdome Duiven. “Iedereen die ge-
bruik maakt van de hal moet huur
betalen aan de gemeente.”

OPBOUWEN
Het 'tentje' wordt ieder jaar opge-
bouwd door vrijwilligers. Twee
weekenden lang wordt er door
tal van mannen en vrouwen hard
gewerkt om het gevaarte in de
lucht te krijgen. “Gelukkig weten
we er ieder jaar nog vrijwilligers
voor te vinden die ons daarbij wil-
len helpen,” zegt Beks. 

BLAASHAL VOOR IEDEREEN
Hoewel de hockeyclub veel ge-
bruikmaakt van de hal, zijn er ook
andere sportclubs die zich ervan
bedienen. “Er wordt onder meer
gehandbald, gekorfbald en ge-
voetbald in de blaashal,” vertelt
Beks. “We hebben ook met ande-
re sportverenigingen in Duiven
contact. Ook om de voordelen te
benoemen. De badmintonvereni-
ging is vooralsnog bang dat het

shuttletje wegwaait en de basket-
ballers denken dat de vloer niet
goed stuitert. We hadden voordat
het coronavirus alles lamlegde af-
gesproken dat ze het konden tes-
ten tijdens een open dag. Die zou
vorig jaar plaatsvinden, maar
toen stond de blaashal er niet
vanwege de pandemie.”

UITDAGINGEN
Twijfels over een wegwaaiend
shuttletje of een moeizaam stui-
terende vloer zijn niet de enige

uitdagingen voor Beks. “De hoc-
keyers wilden in de hal graag een
temperatuur van twaalf graden
Celsius, terwijl de handballers het
liefst met achttien Celsius graden
sporten. Zoiets is helemaal geen
probleem. Dan draaien we voor
de handballers de thermostaat
gewoon wat omhoog. Er waren
ook wat problemen met de
akoestiek, maar dat hebben we
op kunnen lossen met van die
doeken die je ook in het theater
ziet.”

WIN-WIN
Westerduiven-voorzitter Cellama-
re is blij met de hal op zijn ter-
rein, dat de helft van een vol-
waardig hockeyveld omspant.
“Voor ons is het een uitkomst dat
we in de winter op de club kun-
nen blijven hockeyen en voor de
gemeente is het prettig dat er
meer zaalcapaciteit is. Er is echt
sprake van een win-win situatie.” 

DUIVEN - Na een jaar afwezigheid staat er ook deze win-
ter een blaashal op het terrein van De Westerduiven. De
Airdome Duiven biedt aan verschillende sportclubs de
mogelijkheid om ook in de koude maanden te blijven
sporten. En natuurlijk ook aan hockeyers. 

DE WESTERDUIVEN

Westerduiven kan weer genieten van z'n 'tentje'

Hockeyles van Oosterbeek tot Oeganda
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Toch blijft het gevoel bij de coach
meer dan goed. “Er zit voldoende
basis in dit team en zorgen zijn er
ook niet,” zegt Wagemakers. “Wij
hebben alleen een mindere fase.
Behoorlijk wat pech, een aantal
blessures en als er vier speelsters
wegvallen, wordt het ook voor ons
lastig. Desondanks hoeven wij dit
seizoen niet naar onderen te kij-
ken. Dat is in het verleden wel
eens anders geweest.” 

NIEUWE START
Wagemakers weet daar alles van.
Hij is inmiddels voor het zesde sei-
zoen actief bij het vaandelteam.
Na drie jaar als assistent werd hij
in 2019 hoofdcoach. “Toch voelt
het alsof ik aan mijn eerste jaar
ben begonnen. De coronaseizoe-
nen hebben er flink ingehakt en
na 48 weken zonder wedstrijden
moet je deels weer opnieuw be-
ginnen. Toch zat er meteen veel
energie en gretigheid in de groep.
Mede door de komst van 6 nieu-
we speelsters, dat heeft ook weer
een nieuwe boost gegeven.”

TEVREDEN
Met de vernieuwde selectie draai-
de QZ een uitstekende voorberei-
ding. De ploeg bleef ongeslagen
en startte vol vertrouwen aan de
competitie. Het openingsduel
tegen Almere ging echter verlo-
ren. Daarna volgde winst op
Rood-Wit, Ring Pass, Schiedam en
Xenios en een 1-1 tegen Schaer-
weijde. “Daar zijn we tevreden
over. Almere en Schaerweijde zijn
qua niveau van een andere orde,
maar de eerste zes duels waren
goed. Verzorgd hockey, de effecti-
viteit was oké en er is enorm
hard gewerkt. Dat is ook de
kracht van het team.”

PIJNPUNTJES
Vanaf eind oktober ging het mis
voor QZ. De ploeg verloor van

Amstelveen, Oss en Alliance.
“Vooral de eerste twee verliespar-
tijen waren 'pijnpuntjes'. In plaats
van het eigen spel te spelen, lag
de focus te veel op: deze moéten
we winnen. Daardoor bleven we
onder ons niveau en haalden er
niet uit wat erin zit. Dat was flink
balen.”

Ondanks het dipje heeft QZ een
team om rekening mee te hou-
den. Dit bewees de ploeg ook in
de Gold Cup tegen Nijmegen,
waarin het uiteindelijk pas na
shoot-outs verloor. “Heel zuur,
want als het zo close is, wil je win-
nen. En helemaal van Nijmegen.” 

GOEDE GROEP
Van de QZ-selectie zijn Maxime
en Valérie Steppe de ervaren

sterkhouders. “Daarachter is er
een groep van midden-twintigers
die vanaf hun 18e in Dames 1
spelen. Samen met de speelsters
die ons zijn komen versterken én
de jonge talenten staat er een
goede groep. Een mooie mix van
ervaring en talent. Het klikt ook
gewoon goed. Dat was in de
voorbereiding al duidelijk.”

STABIEL MEEDRAAIEN
QZ heeft dit seizoen de ambitie
om bij de eerste zes te spelen, al
is dat geen harde eis. “Wij gaan
iedere wedstrijd in om te winnen,
maar het niveau in de poule zit
dicht bij elkaar. Zomaar even drie
punten ophalen is er dus echt
niet bij. Daarnaast zie je dit sei-
zoen veel opvallende uitslagen.
Dat was ook te verwachten.”

“Alle teams hebben anderhalf
jaar vrijwel geen competitie ge-

speeld en overal zijn er wisselin-
gen geweest. Kijk alleen maar
naar Union met 10 nieuwe speel-
sters. Bovendien kan iedereen in
de Overgangsklasse hockeyen. Je
kunt dus van iedereen winnen én
verliezen. Dit geldt ook voor ons,
al denk ik dat wij voldoende kwa-
liteit hebben om stabiel mee te
draaien bij de eerste zes.”

Belangrijk is nu om de eerste sei-
zoenshelft goed af te ronden.
“Tot de winterstop staan er nog
mooie potten op het programma,
met als sluitstuk de derby tegen
Union. Op basis van de stand zou
je zeggen dat wij de favoriet zijn,
maar Union is altijd een wedstrijd
op zich. Een mooie derby met
veel spanning en publiek; die wil
je vooral winnen. Wij gaan er dus
vol in en ik geef ons een goede
kans. Maar bij Union zullen ze on-
getwijfeld hetzelfde zeggen.”
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NIJMEGEN - De Dames
van QZ kenden dit sei-
zoen een prima start in
de Overgangsklasse B.
Het team van coach Roel
Wagemakers zette een
ijzersterke reeks neer en
wist zelfs titelfavoriet
Schaerweijde een punt
af te snoepen. Boven-
dien was de ploeg in de
Gold Cup-derby tegen
Nijmagen dicht bij een
stunt. Het swingde weer
op Sportpark Staddijk.
Tot eind oktober, want
met drie verliespartijen
op rij belandde QZ
ineens een forse herfst-
dip. 

QZ kan weer naar boven kijken

Bij klachten: testen

Na twee afgebroken seizoenen hoopt Roel Wagemakers met QZ nu een
volledige competitie te kunnen spelen. Toch ziet de coach ook de oplo-
pende coronabesmettingen. “Dit maakt het best onzeker en de vraag is
welke maatregelen er nog zullen volgen.”

“Aan de andere kant denk ik dat we de grootste ellende de afgelopen
twee seizoenen al hebben gehad. Er zijn beperkingen, maar dat vind ik
niet zo'n punt. Bij ons is iedereen gevaccineerd en tot dusver kan en mag
er ook veel. Toch gaan wij er op de club verantwoordelijk mee om. Zeker
nu de maanden komen waarin iedereen verkouden wordt.”

“Daarom hanteren wij de stelregel: bij klachten, meteen testen. Heel strikt,
ook al is het soms lastig. Bijvoorbeeld doordat enkele meiden niet kunnen
trainen, je op vrijdagavond wordt gebeld over klachten of dat testuitsla-
gen van speelsters pas op zaterdag bekend zijn. Daar moet je allemaal
rekening mee houden. Ideaal is het niet, maar het belangrijkst is dat we
kunnen hockeyen. Want op een derde afgebroken seizoen zit echt nie-
mand te wachten.”

Foto: Rob Koppers

Foto: Rob Koppers
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Daarmee wordt een lang traject af-
gesloten. De eerste aanzet van de
plannen dateert namelijk al uit 2017.
Toen werd besloten om de velden 1
en 2 te renoveren. De gemeente
Zutphen wilde twee semiwatervel-

den aanleggen. MHCZ had echter de
grote wens om een van de twee vel-
den te vervangen voor een water-
veld. De meerkosten die hiermee
gepaard gaan, kwamen wel voor re-
kening van de club. Logischerwijs

had MHCZ enige tijd nodig om het
bedrag bijeen te brengen, maar
slaagde daar uiteindelijk prima in.  

UITSTEL
Inmiddels zijn we heel wat jaren
verder, maar tot dit voorjaar kon-
den de werkzaamheden niet star-
ten. Mede als gevolg van discussies
over kunstgraskorrels, veranderde
milieuregels, het vervangen van de
ondergrond en gestegen bouw- en
aanlegkosten. Bovendien gooide
ook de coronapandemie behoorlijk
roet in het eten. Daardoor is de
aanleg meerdere keren uitgesteld.
Het gevolg ervan was dat de te ver-
vangen velden inmiddels zodanig
waren versleten dat de matten
door KNHB werden afgekeurd. 

DOORBRAAK
Gelukkig kwam er dit voorjaar een
doorbraak en werd in juni gestart

met de voorbereidende werk-
zaamheden. Halverwege juli is 
een nieuw semiwaterveld aange-
legd dat in augustus is opgeleverd.
Een mooie opmaat naar het 
nieuwe seizoen. In oktober werd
een begin gemaakt met de aanleg
van het waterveld. Inmiddels wor-
den de laatste werkzaamheden 
afgerond. 

MOOIE TOEKOMST
Met de nieuwe velden, die zijn
aangelegd door AnteaSport, heeft
MHC Zutphen nu de beschikking
over twee prachtige watervelden
en twee semiwatervelden. Dat is
niet alleen fantastisch voor de
leden, maar stelt de club ook in
staat om verder te groeien en vol
ambitie de toekomst in te gaan.
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Engelblik maakte de overstap van
tweedeklasser Uden; MHCZ is een
trapje lager. “Dat vind ik niet rele-
vant,” zegt de coach. “Het gaat mij
vooral om het perspectief en dat
is er bij Zutphen meer dan vol-
doende. De club heeft een goede
jeugd en het is een mooie uitda-
ging om daar alles uit te halen. Op
die manier heb ik altijd gewerkt,
het past ook bij mij. Dit was ook
een van de redenen om naar
Zutphen te komen.”

BASIS
Dit seizoen staat voor Dames 1 in
het teken van bouwen en ontwik-
kelen. “De meiden willen graag in

het linkerrijtje spelen, maar ik plak
er qua doelstelling vrijwel nooit
een klassering op. Een eerste sei-
zoen is altijd wennen en om echt
iets goeds neer te zetten, kost ge-
woon tijd. Daar komt bij dat
Dames 1 de afgelopen jaren vrij-
wel ieder seizoen een nieuwe
coach heeft gehad. Dat helpt niet
mee. Vandaar dat we nu meer sta-
biliteit en duidelijkheid willen creë-
ren. Op die basis kun je ook ver-
der bouwen.”

TALENTEN
Tot dusver draait MHCZ aardig
mee in de middenmoot, al zijn de
prestaties wel wisselend. Deels als

gevolg van veel blessures en fysie-
ke klachten. Dit leidde er toe dat
Engelblik veelvuldig een beroep
deed op de eigen jeugd. Zo debu-
teerde de pas 14-jarige Britt van
der Vlies, keepster van de MA2,
onlangs in Dames 1 en maakten
eerder al diverse talenten hun op-
wachting in Dames 1.”

“Ik ben sowieso een voorstander
om jeugd een kans te geven en al
vroeg aan Dames 1 te laten 'rui-
ken',” legt de coach uit. “Dit is niet
alleen goed voor hun ontwikkeling,
maar het biedt ook perspectief.
Zeker bij Zutphen is dat belangrijk.
Wat je vaak ziet, is dat talent rond

hun 18e vertrekt om te studeren.
Er is hier immers geen universiteit
of hogeschool. Dan zijn ze weg.
Maar als je talent eerder de kans
geeft, kun je ze een aantal jaren
langer behouden. Dan blijft dus
ook het team langer bijeen.”

MOOI PROCES
Voor MHCZ zit de eerste competi-
tiehelft er bijna op. Engelblik heeft
daarin positieve ontwikkelingen
gesignaleerd, maar ziet tegelijk
nog veel ruimte voor verbetering.
“We zijn best goed begonnen,
maar hebben in het vervolg veel
punten laten liggen. Daarbij was
het verlies tegen De Mezen be-

hoorlijk cruciaal. Een ongelukkige
nederlaag, net op het moment dat
het goed begon te draaien.”

“Heel jammer, want win je zo'n pot
wel, is dat een bevestiging van en
een beloning voor het harde wer-
ken. Daar kun je ook weer verder
mee. Gelukkig hebben de meiden
het goed opgepakt, maar het geeft
wel aan dat we nog niet zijn waar
wij naartoe willen. Belangrijk is
dan ook om de komende weken
de opgaande lijn weer in te zetten
en met een goed gevoel de winter
in te gaan. Daarna gaan we en-
thousiast verder met dit mooie
proces.” 

ZUTPHEN - Michael Engelblik maakte in de zomer zijn
opwachting als coach van Zutphen Dames 1. Daarmee haalde
de derdeklasser veel ervaring en kennis aan boord. Engelblik
beschikt over een prima trackrecord bij diverse clubs en hij
was in het verleden eveneens succesvol als bondscoach van
het nationale damesteam van Maleisië. Op Zutphen moet hij
vooral bouwen.

ZUTPHEN - De vlag kan binnenkort écht uit bij MHCZ want na vele jaren wachten, nadert 
de voltooiing van de werkzaamheden op Sportpark Zuidveen. De club is dan twee nieuwe
velden rijker. Het semiwaterveld is al in gebruik genomen en nog voor de winterstop 
volgt ook het gloednieuwe waterveld. 

Talenten krijgen volop kansen bij MHCZ

Nieuwe velden bij MHCZ

Foto’s: MHCZ
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Wonink studeert Rechten aan de
Radboud Universiteit in Nijmegen.
Onlangs vond hij na een lange
zoektocht een kamer in de stad.
Dat betekent dat hij volgend sei-
zoen na zestien lange seizoenen
wellicht afscheid neemt van 
Lochemse. In die periode zette de
inmiddels 20-jarige Wonink zich
verdienstelijk in  voor de club. 

SPREKEN IN HET OPENBAAR
Wonink was vijf jaar toen hij voor
het eerst op een hockeyveld stond.
Het was een logische stap; zijn

vader was fanatiek hockeyer en
dus hadden alle gezinsleden al op
jonge leeftijd een stick in hun han-
den. Inmiddels is Wonink speler,
coach, trainer en scheidsrechter bij
de Lochemse. 

Als jong ventje wilde Wonink basis-
schoolleerkracht worden, maar
spreken in het openbaar ging hem
nog niet soepel af. En dus besloot
hij op 15-jarige leeftijd training te
geven aan de jongste jeugd. “De
eerste aanleiding om die trainingen
te geven, was om beter te leren

presenteren. Ik wilde me op dat
vlak ontwikkelen,” legt Wonink uit.
Al snel verdween die reden naar de
achtergrond. “Ik vond het direct
ontzettend leuk. Na een jaar gaf ik
al training aan de hele jongenslijn.”

OPEN SOLLICITATIE 
Na de middelbare school besloot
Wonink, die toen nog twijfelde
welke studie hij wilde oppakken,
tot een tussenjaar. Hij schreef een
open sollicitatie naar de voorzitter
van LHC voor de rol van trainers-
coördinator en werd meteen aan-

gesteld. Bovendien verkreeg hij
een plek in de technische commis-
sie van de Lochemse. 
Wonink beleefde in die hoedanig-
heid twee prachtige seizoenen. “Ik
leerde de hele club kennen en zij
mij. Ik geloof dat ik met bijna elk
lid wel in een appgroep zat. Ik liep
zes dagen in de week rond op de
club. Het was geweldig om te
doen.”

COACH EN SPELER
Vanwege zijn studie is Wonink te-
genwoordig nog 'slechts' drie
dagen per week op de club. Op
vrijdag traint hij twee eerstelijns-
teams, op zaterdag is hij de coach
van de MA1, die voor het eerst in

tien jaar in de eerste klasse spelen.
Op zondag speelt hij zelf mee bij
Heren 1. En mocht er die dag nog
behoefte zijn aan een scheidsrech-
ter, doet Wonink dat ook nog. 

EINDE IN ZICHT
Volgend seizoen komt er dan dus
misschien een einde aan jarenlan-
ge gedreven inzet voor de club. Al
is een definitief vertrek nog lang
niet zeker. “Het plan is op dit mo-
ment om bij de Nijmeegse studen-
tenclub Apeliotes te spelen. Ik zal
met pijn in mijn hart afscheid
nemen van Lochem als dat door-
gaat. Ik weet zeker dat ik het ont-
zettend zal missen.”

Als speler, coach, trainer, scheidsrechter én coördinator was Maarten Wonink 
jarenlang bijna dagelijks te vinden op de Lochemse Hockeyclub. Volgend seizoen 
neemt hij misschien afscheid. “Met pijn in het hart, ik zou het enorm gaan missen.”

Maarten Wonink 

Het 'Manusje van alles' 
van Lochemse

“We zitten inderdaad een beetje in de hoek
waar de klappen vallen,” zegt Erik Verzijden,
coach van Union. “De nodige spelers kam-
pen met pijntjes en klachten en iedere week
staat er aantal langs de kant. Daarnaast is
Bram van de Veerdonck geblesseerd, Gijs
Noordam heeft een hamstringkwetsuur en
Phlip Kortz komt terug van een operatie. En
als er dan ook nog wat pech bij komt, ver-
klaart het ongeveer onze wisselende presta-
ties.”

BELASTING
Nu zijn blessures niet altijd te voorkomen,
maar de coach ziet wel een bepaalde lijn. “Ik
denk dat een deel te wijten is aan de coro-
naperiode. Daarin hebben we lange tijd be-

perkt moeten trainen en van wedstrijden
was al helemaal geen sprake. Natuurlijk is
er in de voorbereiding gas gegeven, maar
de belasting in de competitie, met ieder
weekend een zware pot, is toch iets anders.
Gelukkig hebben we een brede selectie en
dat heb je in deze fase ook nodig.”

EIGEN JEUGD
Verzijden is bezig aan zijn vierde seizoen op
Union. Bij zijn aantreden werd de selectie
fors verjongd en die tendens zette hij ook
de afgelopen jaren door. “Dit seizoen zijn er
weer vier talenten doorgestroomd. Van de
huidige selectie komt vrijwel iedereen uit de
eigen jeugd. Dat zegt iets over de club en
merk je ook aan de sfeer. Die is prima en er

wordt goed gewerkt. Als deze groep bijeen
kan blijven, is er best veel mogelijk.”

BELONEN
Dit seizoen mikt Union op een plaats in het
linkerrijtje van de poule. “Dat zou mooi zijn,
maar het wordt wel zaak om punten te pak-
ken en onszelf te belonen. Zo hadden wij de
wedstrijd tegen Leiden bijvoorbeeld echt
moeten winnen. Helaas werden de kansen
niet afgemaakt en volgde in de slotfase een
onterechte corner tegen. Die gaan er vaak
in en dat gebeurde dus ook. Tegen IJsseloe-
ver hebben we verzaakt en kwamen niet
verder dan 1-1. Dan laat je dure punten lig-
gen.” 

SCENARIO
Desondanks kijkt de coach met een positief
gevoel vooruit. “Er wordt goed gewerkt en
er zit voldoende hockey in de ploeg. Met die
basis gaan we ook de winter in, met de
doelstelling om er bij de herstart meteen te
staan. Aan de andere kant is er veel onze-
kerheid door corona. Ik ben bang dat het
zaalseizoen een lastig verhaal gaat worden.
Daarnaast is de vraag hoe de situatie er de
komende maanden uit gaat zien. Ik hoop al-
leen niet op een scenario van vorig seizoen.
Geen publiek en extra beperkingen zijn niet
leuk, maar het allerbelangrijkst is dat wij
kunnen blijven hockeyen.”

MALDEN - Een goed begin is het halve werk. Dat gezegde leek dit seizoen van
toepassing bij de heren van Union. Het team startte de competitie in de Over-
gangsklasse met een overtuigende 5-1 zege op Hattem en dat schiep ver-
wachtingen. In de acht duels die volgden, bleek het echter een ander verhaal.
De ploeg heeft het lastig, mede door de nasleep van de coronabreaks. 

UNION

'Ik hoop niet op 
een scenario 
van vorig seizoen'



A D V E R T O R I A L

Hockey als sport innoveert continu. De spelregels, de camerascheidsrechter,
oortjes, noem maar op. Bedrijven, instellingen en universiteiten innoveren
ook continue. Wij zijn dagelijks bezig ze te helpen met het beschermen van
hun uitvindingen. 

Een van de middelen is natuurlijk het octrooi, maar er zijn meer wegen die
naar Rome leiden. Soms best ingewikkeld. Daarvoor en daarom moet u bij
ons zijn. Wij helpen grip te houden op uw innovatie.
Dat doen we met het schrijven en indienen van patenten. We kijken samen
hoe octrooien uw businesscase kan verbeteren. We hebben een uitgebreide
staat van dienst als octrooigemachtigden.
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Vier jaar geleden was er een
grote leegloop uit Heren 1. Een
flink aantal spelers besloot een
stapje terug te doen en bij een
lager team te spelen. Er kwam
daardoor nieuwe aanwas bij het
vaandelteam. Inmiddels is deze
groep alweer enkele jaren intact
en zijn de prestaties uitmuntend. 

MISLUKTE ZOEKTOCHT
Na het afgebroken coronaseizoen
2019-2020 zocht Zevenaar een
nieuwe coach. Na een lange zoek-
tocht werd er geen geschikte kan-
didaat gevonden en dus vatte
Heren 1 het seizoen aan zonder
coach. Na vier zeges in vier wed-
strijden stond het team verras-
send bovenaan. “Het ging verba-
zingwekkend goed,” herinnert
aanvoerder Rick Reuling zich. “Na
zes of zeven wedstrijden werd
het seizoen helaas afgebroken,
maar we draaiden dus zonder
coach heel goed mee.”

Nadat het seizoen definitief werd
gestaakt vanwege de coronapan-

demie, stond er vanaf maart een
nieuwe coach voor de groep. Tot
juli verzorgde hij de trainingen,
maar helaas bleek het coachen
niet te combineren met zijn ande-
re werkzaamheden. En dus ver-
trok hij in juli weer. “Het is heel
lastig om vanaf juli nog een ge-
schikte coach te vinden,” vertelt
Reuling. “Dat is dus ook niet ge-
lukt, waardoor we dit seizoen he-
laas weer geen coach hebben.”

REULING IN ROL VAN COACH
Vanwege het ontbreken van een
coach, neemt aanvoerder Reuling
die taken deels over. Daarnaast
verzorgt Martin Veldman, coach
van Bemmel, iedere woensdag
een training voor de eerste selec-
tie. “Verder doen we alles zelf. We
maken video-analyses en iedere
vrijdag verzorgen we zelf de trai-
ning.”

Ondanks het ontbreken van een
coach doet Zevenaar het ook dit
seizoen uitstekend. Het team
draait mee in de subtop. 

“Dat komt omdat er gewoon heel
veel potentie in deze groep zit,”
legt Reuling uit. “Daarnaast heb-
ben we jonge spelers die veel in-
trinsieke motivatie hebben om
beter te worden. Iedereen is ont-
zettend gedreven. Als dat niet het
geval zou zijn, was het ons zon-
der coach ook nooit gelukt zo
goed te presteren.”

WISSELBELEID
Waar Reuling in de voorbereiding
op de wedstrijden de taken van
coach op zich neemt, vervult ma-
nager Peter Roos tijdens wed-
strijddagen die rol. “Daar zijn we
heel blij mee. Hij doet onder meer
het wisselbeleid. Dat lukt mij na-
tuurlijk niet als ik op het veld sta.
Ook zorgt hij voor aansturing
langs het veld en doet hij andere
taken die bij de zondag horen.”

NIEUWE ZOEKTOCHT
Dat Zevenaar zonder coach zo
goed presteert, betekent niet dat
de club nog lang in deze situatie
wil zitten. “Het is natuurlijk niet
optimaal zo. Het loopt goed, de
groep is zelfstandig, maar we
hopen voor volgend seizoen een
geschikte kandidaat te vinden. Ik
denk dat diegene ons tactisch en
technisch nog genoeg bij kan
brengen.”

ZEVENAAR - Zevenaar Heren 1 kent een uitstekend seizoen in
de tweede klasse. En dat is bijzonder, want voor het tweede
jaar op rij heeft de ploeg geen coach. Aanvoerder Rick Reu-
ling is minder verbaasd over de goede prestaties. “Er zit
gewoon heel veel potentie in deze groep.”

HV ZEVENAAR

'Stuurloos' Zevenaar stijgt boven zichzelf uit

De laatste competitiewedstrijd van
Hansen ging bepaald niet onopge-
merkt voorbij. Want met vier ca-
meraploegen, diverse fotografen
en verslaggevers was de pers mas-
saal aanwezig bij het afscheid van
de oudste keeper van Nederland. 

HARD
“Overweldigend; een compleet cir-
cus,” zo blikt Wiel terug. “En dat
terwijl het zo rustig begon. Ik heb
eerder dit seizoen bij de aanvoer-
der aangegeven te willen stoppen.
En dan het liefst met een laatste
wedstrijd tegen Ares. Daar speel
ik al 50 jaar tegen. Dat kon gere-
geld worden, maar veel hoorde ik

er niet over. Tot een paar dagen
voor de wedstrijd. Toen kwam er
een telefoontje dat er opnamen
zouden worden gemaakt. Daarna
ging het hard. Heel hard!”

VERRASSING
En zo stond Hansen op 24 okto-
ber ineens tegenover een batterij
aan camera's. “Heel bijzonder,
maar de grootste verrassing was
de aanwezigheid van mijn doch-
ter. Zij had gezegd 'verhinderd' te
zijn vanwege een vrijwilligersdag,
maar was er wel degelijk. Samen
met allerlei familieleden uit het
Zuiden die speciaal naar Apel-
doorn waren gekomen. Prachtig!”

AFSCHEID
Hansen is nog uitermate fit en
had wellicht nog langer kunnen
spelen. “De reflexen zijn ook nog
goed. Ik merk alleen wel dat de
conditie iets minder wordt. Boven-
dien worden de tegenstanders
ieder seizoen jonger. Bij de vete-
ranen heb je al jongelui van 45,
dat zijn geen verhoudingen meer.
Dan wordt het langzamerhand
ook tijd om afscheid te nemen en
plaats te maken voor een jongere
generatie.”

BLIJF BEZIG
Helemaal stoppen doet Hansen
niet. “Ik blijf wel bezig hoor. Bij het

60+ hockey en de trimhockeyers
en zo nu en dan val ik in bij het
bedrijfshockey. Daarnaast train ik
nog in de sportschool. Dat houdt
je ook fit. Walking Hockey is niet
helemaal mijn ding. Het is een
leuk initiatief, maar je mag niet
rennen en er zijn aangepast re-
gels. Daar ben ik toch te veel hoc-
keyer voor. Misschien komt dat
nog, op latere leeftijd.”

MISSEN
Hansen gaat de wedstrijden met
de veteranen uiteraard missen.
“Vooral de gezelligheid en de ka-
meraadschap. Het afscheid deed
mij dan ook veel, al ben ik er lang-

zaam naartoe gegroeid. Ook 
door de coronaonderbrekingen.
Natuurlijk blijf ik wel betrokken. Als
de jongens thuis spelen, kom ik kij-
ken. Die band blijft bestaan hoor.”

GEHEIM
Rest nog wel de vraag wat het ge-
heim is van Hansen. 87 jaar en
nog zo fit. “Gezond leven, blijven
sporten en bewegen en vooral
ook geluk hebben. Positief in het
leven staan en een beetje humor
helpt ook. En genieten van wat je
doet, vooral op het hockeyveld.
Dan houd je het lang vol.” 

Foto: AMHC

APELDOORN - Na een periode van meer dan 50 jaar hockey
hing Wiel Hansen eind oktober zijn stick aan de haak.
Althans in competitieverband. De 87-jarige keeper van AMHC
gaat nog wel door bij de trimhockeyers en de 60+'ers van de
club. En mocht de nood hoog zijn, valt hij nog in bij het
bedrijfshockey. 

Wiel Hansen
maakt plaats
voor de jeugd



De groenhemden prijken zelfs op
een prima derde plek. “Dat is ab-
soluut verrassend,” moet Meijer
zelf ook toegeven. “Het is mis-
schien niet helemaal de plek waar
wij horen te staan, maar we gaan
natuurlijk ook niet opzettelijk ver-
liezen,” lacht de coach. 

VOORBEREIDING
Na vier seizoenen als coach van
Uden werd Meijer, tevens tech-
nisch manager bij MHC Ooster-
beek, in april van dit jaar aange-
steld bij Wijchen. Een ongekende
luxe. “Omdat het seizoen was afge-
broken vanwege corona, kon ik
van april tot juli al met de selectie
trainen. Een mooiere voorberei-
ding kun je bijna niet hebben. Ik
heb daardoor de tijd gekregen de
jongens te leren kennen en de

spelsystemen over te brengen. Ik
heb écht de tijd gehad om te kijken
wat voor vlees ik in de kuip heb.”

VREEMDE OGEN
Hoewel Wijchen vanwege de pan-
demie geen wedstrijden kon spe-
len, merkte Meijer dat er voldoen-
de motivatie in de groep zat om
iedere training alles te geven. “Dat
viel me reuze mee. Misschien
komt het omdat er toch een paar
vreemde ogen kijken. Het is een
nieuw geluid, een andere spelop-
vatting en manier van trainen.
Daardoor kun je het prima volhou-
den zonder wedstrijden. Al wil ie-
dereen natuurlijk het liefst ge-
woon een potje hockeyen, want
daar doe je het allemaal voor.”
NIEUWE UITDAGING
Voor Meijer was Wijchen een com-

pleet nieuwe uitdaging. “Ik ben
nog nooit coach geweest in de
derde klasse Zuid. Wat het niveau
precies zou zijn, wist ik dus niet.
Wat ik heb gemerkt is dat er heel
veel rek in de spelersgroep zit. Het
zijn fanatieke jongens die hongerig
zijn en veranderingen makkelijk
accepteren. Het is fijn om met
deze boys te werken.”

ALLES MEEMAKEN
Vooralsnog lijkt het een geslaagd
huwelijk, maar de coach plaatst
wel een kanttekening. “We zijn een
paar topteams nog niet tegenge-
komen. Onze doelstelling is nog
steeds het linkerrijtje. In de toe-

komst kunnen we aan promotie
gaan denken. Het liefst heb ik dat
we dit seizoen alles een keertje
meemaken.”

Meijer bedoelt daarmee dat hij wil
weten hoe zijn team op verschil-
lende gebeurtenissen zal reage-
ren. “Ik ben benieuwd wat er gaat
gebeuren als we bepaalde sleutel-
spelers moeten missen of hoe we
omgaan met drie nederlagen op
rij. Door zoiets mee te maken, kun
je als team verder groeien.”
FAMILIECLUB
Meijer is er in elk geval van over-
tuigd dat hij met Wijchen een
goede keuze heeft gemaakt. “Ik

ben hier heel tevreden. Hoe de
spelers omgaan met elkaar en zich
inzetten voor de club, is prachtig.
Dat typeert Wijchen. De spelers
van Heren 1 betalen gewoon con-
tributie, geven trainingen en draai-
en keurig hun bardienstjes. Het is
een echte familieclub.”

Foto: MHC Wijchen

WIJCHEN - In 2020 promoveerden de heren van Wijchen
ondanks het afgebroken coronaseizoen naar de derde klasse.
Een mooie en verdiende stap omhoog en die goede lijn wordt
dit seizoen doorgetrokken. Want met de nieuwe coach Paul
Meijer aan het roer, gaat het Wijchen voor de wind. 

MHC WIJCHEN

'Het is fijn om 
met deze boys
te werken'
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En dus staat de 74-jarige Van
Orden dit seizoen ook op de
maandochtend enthousiast op
het veld. Naast zijn andere taken
die hij op de club vervult. Ed
traint namelijk ook nog een aan-
tal jeugdteams en hij is lid van de
TC. “Sommige mensen vragen wel
eens: 'waarom doe je dat nog op
jouw leeftijd'. Tja, ik vind hockey
nu eenmaal een heel leuk spelle-
tje,” lacht Ed. “Daarnaast is DHV
een geweldige club en ik ben
graag actief. Het houdt mij ook
fit. 

OLDSTARS HOCKEY
Van fitheid en bewegen weet Van
Orden overigens alles. Niet alleen
door zijn hockey-achtergrond; Ed
was ook 22 jaar docent aan het
CIOS in Arnhem. Hij was dan ook
meteen enthousiast toen het idee
werd geopperd om op DHV te
starten met Oldstars Walking
Hockey. Een initiatief waarmee
ouderen op een laagdrempelige
manier bewegen en actief blijven.
“Daar hoefde ik niet lang over na

te denken,” zegt Ed. “Bewegen is
voor iedereen belangrijk, zeker
ook voor ouderen. Hockey leent
zich daar prima voor en het
mooie is dat de club er volledig
achter staat.” 

GEZOND BEWEGEN
Het Oldstars Walking Hockey in
Deventer is een gezamenlijk initia-
tief van DHV, het Ouderenfonds en
Sportbedrijf Deventer. Deze vorm
van hockey is uitermate geschikt

voor ouderen die op een gezonde
manier en zonder blessuregevaar
willen blijven bewegen. Daarbij
hebben de deelnemers eveneens
de mogelijkheid om de sociale
voordelen van het verenigingsle-
ven te blijven ervaren. 

MOOIE GROEP
In mei werd een succesvolle kick-
off gegeven en sinds de zomer
komt iedere maandagochtend
een gevarieerd gezelschap oude-
ren in beweging op het hockey-
veld van DHV.  “Dat gaat heel
goed. We hebben een mooie
groep, heel divers en vooral ook
heel gezellig. En het leuke is dat
het bijna allemaal mensen zijn
die niet eerder of heel lang gele-
den hebben gehockeyd. Ook zijn
er ouderen die vanuit het Walking
Voetbal de overstap hebben ge-
maakt naar Walking hockey.
Vooral omdat er bij ons iets min-
der fanatiek wordt gespeeld. Bo-
vendien bieden wij een wat bre-
der pakket,” aldus Ed. 

ASM
Het 'bredere pakket' omvat niet
alleen hockey-oefeningen, maar
ook elementen uit het Athletic 

Skills Model (ASM) waarbij meer-
dere spel- en beweegvormen uit
diverse sporten worden gecombi-
neerd. “Dit zijn bijvoorbeeld oefe-
ningen voor balans, kracht en
coördinatie,” legt Ed uit. “Daar-
naast beginnen we altijd met een
goede warming-up met diverse
loop, rek- en strekoefeningen.
Natuurlijk wordt ook de techniek
getraind en uiteraard sluiten we
af met een partijtje Walking hoc-
key op een half veld.” 

KERSTDINER
Ook niet onbelangrijk is dat iede-
re training begint én eindigt met
koffie in het clubhuis. “Dat mag
zeker niet ontbreken,” benadrukt
Ed. “Altijd heel gezellig, goed voor
de contacten en het leidt ook tot
leuke initiatieven. Zo heeft een
van de oudere hockeyers een In-
dische achtergrond en we heb-
ben afgesproken om rond de
Kerst met de groep een Indisch
diner te bereiden. Prachtig!”

LEKKER FIT
Tot die tijd trainen de ouderen
overigens gewoon door. “Het is
heerlijk om buiten te sporten en
als het weer echt slecht is, kun-
nen we terecht in de blaashal. Wij
blijven dus lekker bezig en daar
heeft iedereen baat bij. Bewegen
en sporten is zo belangrijk; je
voelt je een stuk fitter. Het is fijn
dat DHV dit ook stimuleert. Op
die manier zorgen we er samen
voor dat DHV een 100% ouderen-
vriendelijke omgeving is.”

DEVENTER - Ed van Orden is
al meer dan 50 jaar verbon-
den aan de Deventer Hoc-
keyvereniging. Hij speelde
15 seizoenen in Heren 1, was
coach van Dames 1 en Heren
1, gaf talloze teams training
en leidde twee jaar geleden
de JC1 nog naar de  eind-
strijd om de landstitel in de
zaal. Sinds de zomer richt
het clubicoon zich ook op
een andere doelgroep om
met DHV Oldstars Walking
Hockey ouderen in beweging
te krijgen.  

Aanmelden
Oldstars Walking Hockey
wordt iedere maandag ge-
speeld op DHV van 10:00-
11:00 uur. Inloop en koffie
vanaf 09:30 uur. De training
wordt gegeven door Ed van
Orden en een stagiair van
Sportbedrijf Deventer. Old-
stars Walking Hockey is voor
ouderen in de leeftijd van 55
tot en met 85 jaar. Aanmelden
kan via
www.sportindeventer.nl/
oldstars. Of kijk op
www.deventerhockey.nl. 

Cool Kids
Naast zijn activiteiten op
DHV is Ed van Orden ook
actief met Cool Kids. Dit
zijn beweegactiviteiten
voor kinderen van 4 en 5
jaar in Gorssel. 

Ed startte deze activiteiten om
kinderen kennis te laten
maken met allerlei basisvor-
men van sport en hun plezier
in bewegen te vergroten. Via
het programma komen de kids
op een leuke en speelse ma-
nier in aanraking met diverse
grondvormen van bewegen
(skills) uit diverse sporten.
Daarnaast draagt het bij aan
de ontwikkeling van hun moto-
rische vaardigheden. Denk bij-
voorbeeld aan oog-hand coör-
dinatie, lopen, draaien, wenden
en keren, balans en kracht. 

Toch is het plezier het belang-
rijkst. “Vooral het plezier in be-
wegen,” zegt Ed. “Kinderen
moeten lekker bewegen en
ontdekken wat ze leuk vinden.
Op deze manier hoop ik dat
kinderen zich uiteindelijk be-
wust gaan aanmelden bij een
specifieke sport of club. Dat
hoeft geen hockey te zijn. Het
gaat er om dat ze zelf een
keuze maken en vooral lekker
sporten.”  

Ed van Orden blijft lekker bezig
Foto: Ronald Hissink



“ Er bestaat een hoop onduidelijkheid over wat een goede mondbeschermer
is. Als lid van de Amerikaanse Academy for Sporttsdentistry constateer ik dat
er eigenlijk maar twee soorten mondbeschermers zijn die echt doen wat ze
moeten doen: op maat gemaakte beschermers en beschermers voor dra-
gers van een beugel. 

Auping is sinds 2015 partner van de Koninklijke
Nederlandse Hockey Bond en is daarmee al ruim 
5 jaar fan van de Nederlandse hockeysport. 
We vinden het belangrijk om daar te zijn waar het
gebeurt. Want net als in je slaapkamer gebeurt er
zóveel meer op het hockeyveld. 

A D V E R T O R I A L

Wat is een goede
mondbeschermer

Auping Hockey Deal
Voordeel voor jou en je hockeyclub. Dat is dubbelop scoren!

Een op maat gemaakte beschermer wordt
gemaakt aan hand van een gebitsafdruk
door de tandarts. In het tandtechnisch la-
boratorium worden minimaal twee verschil-
lende lagen kunststof over elkaar heen op
het gebitsmodel geperst. Hierdoor onstaat
de beste pasvorm waardoor de beschermer
comfortabel zit en goed beschermt. Om de
bescherming optimaal te laten zijn zit de
beschermer aan de voorkant net niet tegen
de tanden aan waardoor een soort “airbag-
effect” ontstaat. 

Het is een misverstand dat een op maat ge-
maakte beschermer alleen voor volwasse-
nen is. Juist kinderen met een wisselgebit
hebben behoefte aan een goed passende
beschermer die daardoor in de mond
wordt gedragen en niet in de broekzak!

Voor beugeldragers is een op maat ge-
maakte beschermer lastig omdat het gebit
door de beugel continu verandert. Het is
dan zaak een beschermer te kiezen die ge-
noeg tijd biedt om goed aan te passen over
het gebit met de beugel. Bij de meeste be-
schermers is daar maar een paar seconden

tijd voor en dat is te weinig! De Braceguard
geeft meer dan voldoende tijd om rechtst-
reeks te worden aangepast in de mond.

Dr Erik Reukers
Kindt en Reukers orthodontisten

Lid van de Academy for Sportsdentistry”

Het is een plek waar je het
leven viert, waar je leert

winnen en verliezen. Waar je
vrienden maakt en waar je je als
mens ontwikkelt. Al ruim 5 jaar
zorgen Auping en de KNHB voor
rust, tijd en aandacht voor alle
hockeyers in Nederland. Samen
zorgen we voor net dat beetje
extra, wat het verschil kan
maken op het hockeyveld.

SCOREN VOOR JE CLUB
Wie goed is uitgerust merkt dat
aan alles: je bent ontspannen,
energiek, scherp en vriendelijk.
Je bent wakker. Je bent klaar om
te scoren. Slapen gaat veel ver-
der dan alleen een goed bed of
matras. Auping zet graag zijn
expertise op het gebied van sla-
pen in en draagt zo, letterlijk als
Sponsor van de rust, bij aan de

sportieve ambities van de KNHB
en van alle hockeyers in Neder-
land. Met de Auping hockey
deal sponsort de lokale Auping
winkel nu ook jouw rust en on-
dersteunt jouw hockeyclub.

De Auping Hockey Deal heeft
als doel hockeyclubs en lokale
Auping winkels dichter bij elkaar
te brengen. Alle hockeyers van 

Nederland krijgen vanaf heden
10% voordeel op het gehele Au-
ping assortiment bij de Auping
Stores in Doetinchem en Dui-

ven. Daarnaast doneren deze 
Auping winkels 250 euro in de
clubkas als een lid of diens ou-
ders/verzorgers een compleet
Auping bed aanschaffen.
Dat is dus dubbelop scoren!

A D V E R T O R I A L

KOM VOOR DE AUPING HOCKEYDEAL NAAR:

Auping Store Doetinchem Auping Store Duiven

Doetinchemseweg 95 Cartograaf 80 
(Woonboulevard) (achter Mediamarkt)
T: 0314-325092 T: 0316-745542
auping.doetinchem@slaapxpert.nl auping.duiven@slaapxpert.nl

Wie goed is uitgerust
merkt dat aan alles: 
je bent ontspannen,
energiek, scherp en
vriendelijk. 
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“Wij timmeren nu eenmaal graag aan de
weg,” lacht Job Huussen, voorzitter van DHC.
“En na twee afgebroken seizoenen vonden
we het een mooi moment om het hockey te
promoten én vooral ook meer jongens te
werven. Daarom is een actie gestart dat ie-
dereen gratis een half jaar mag kennismaken
bij DHC. Via een mooie samenwerking met
een van onze sponsoren, kwam de mogelijk-
heid om via een reclamemast extra aandacht
te genereren. En ik mag wel zeggen: dat is
niet onopgemerkt gebleven.”

JONGENS
De DHC-wervingsactie heeft inmiddels de
nodige nieuwe leden opgeleverd. “Daar zijn
we blij mee. Door de coronapandemie zijn
er toch wel wat jong senioren afgehaakt en
versterking van de jongenslijn is al langer
een wens. Dit geldt overigens voor meer
clubs, zeker in de Achterhoek waar de
meeste jongens toch vooral voetballen. Wij
zijn dus geen uitzondering.” 

ONTWIKKELING
De instroom van nieuwe leden staat niet
op zich bij DHC. De club is op diverse ma-
nieren in ontwikkeling. Zo wordt er dit sei-

zoen veel tijd en energie gestoken in het
volgen van de teams en het ondersteunen
van trainers en coaches. Bijvoorbeeld met
speciale programma's als train-de-trainer
en coach-de-coach. Ook is de organisatie
van de TC anders opzet waarbij per jeugd-
lijn nu één TC-lid verantwoordelijk is. 

SPORTPARK ZUID
Bijzonder is ook dat DHC dit seizoen nauw
samenwerkt met de andere sportverenigin-
gen die op Sportpark Zuid zijn gevestigd.
Dit als onderdeel van de herinrichting naar
een vitaal sportpark waar verschillende
verenigingen en disciplines met elkaar zijn
verbonden. 

“Daardoor is het een park geworden dat
voor iedereen toegankelijk is en waar je in
de breedste zin van het woord kunt spor-
ten en bewegen,” legt Huussen uit. “Dit
werkt niet alleen laagdrempelig, maar ook
stimulerend. Zowel om te sporten als te
blijven sporten. Want als je bijvoorbeeld
voetbalt, en het is niet helemaal je ding,
kun je op hetzelfde park terecht voor hoc-
key, roeien, volleybal of diverse andere
sporten.”

TRANSITIEFASE
Het blijft overigens niet alleen bij een fysie-
ke bundeling. “Op dit moment wordt er ge-
werkt aan een transitiefase waarin verdere
samenwerking een doel is. Op allerlei ge-
bieden. Neem bijvoorbeeld de aanleg van
snel internet. Als je het als individuele club
wilt realiseren, is dat lastig. Maar als je het
samen doet, kan het wel. Dit geldt ook ver-
lichting en het creëren van een veilige om-
geving. Wellicht kunnen we zelfs gezamen-
lijk ledenwerving gaan doen. Er zijn allerlei
mogelijkheden om elkaar te versterken.” 

CORONA
Het gaat dus goed bij DHC, al kijkt de voor-
zitter met enige zorg naar de coronamaat-
regelen. “Er is veel onzekerheid en ieder-
een vraagt zich af wat de toekomst brengt.
Natuurlijk houden wij ons aan de maatre-
gelen en als het moet, trekken we plan B
uit de kast. Maar wat als straks het zaalsei-
zoen begint? Mag iedereen dan spelen?
Welke beperkingen gaan er gelden? Daar is
nog geen antwoord op te geven. Dat is
best lastig. Iedereen was enorm blij om dit
seizoen weer te kunnen hockeyen. We wil-
len ook graag en doen er alles voor. Laten
we hopen dat er snel duidelijkheid is.” 

DOETINCHEM - Wie aan het begin van het hockeyseizoen over de A12 of 
A18 reed, kan het niet zijn ontgaan: de Doetinchemse hockeyclub was back in
Business. Bij het drukste snelwegpunt van de Achterhoek prijkte de club pro-
minent op een mega-reclamemast. En dan ook nog met een even opvallende
als bijzondere boodschap: 'hockey tot 2022 gratis mee met DHC'. Wat is er
toch aan de hand in Doetinchem?

Job Huussen is niet alleen voorzitter van
DHC, maar ook de vader van David
Huussen. Als speler van derdeklasser
DHC klopte David in 2020 aan bij KZ en
werd uiteindelijk opgenomen in de se-
lectie van Heren 1. Daarmee verwierf hij
landelijke bekendheid. 

Inmiddels is David uitgegroeid tot een
volwaardige Hoofdklassespeler. Daar-
naast neemt hij eind november met
Jong Oranje deel aan het WK Junioren in
India. “Uiteraard loop ik naast mijn
schoenen van trots,” lacht de voorzitter.
“Voor David is het een prachtige erva-
ring, samen met de talenten uit de
Hoofdklasse. Ik hoop dat ze het goed
gaan doen, maar er zijn veel sterke te-
genstanders.”

LIVESTREAM
Helaas kan vader Job zelf niet in Inda
zijn. “De coronamaatregelen zijn streng
en de FIH staat geen supporters toe. Er
zit dus niets anders op dan 's nachts op
zoek te gaan naar een livestream en
proberen iets te volgen. Tja, je moet er
wat voor over hebben.”

Toch blijft het bijzonder: een oud-speler
van DHC op het WK. “Dit had ik een aan-
tal jaren geleden nooit gedacht. Het is
snel gegaan en dat is alleen maar leuk.
Hoe en waar het eindigt weet je nooit.
Natuurlijk zou het mooi zijn als David
ooit terugkeert naar DHC. Verschillende
mensen op de club hebben mij al eens
gepolst, maar ik denk dat zijn ambitie
hoger reikt.”  

Oud-speler DHC op WK Junioren

'Ik loop naast mijn schoenen van trots'



Thijs Tijsterman, technisch manager bij
Ares, is er al drie jaar mee bezig het ambiti-
euze lesprogramma op te zetten. Op 30 ok-
tober zag de Ares Academie dan eindelijk
officieel het levenslicht. Maar wat houdt
het precies in? “We willen met meer bezig
zijn dan alleen hockey. We willen mensen
in hun geheel mooier maken.”

MAATSCHAPPELIJK
De eerste opzet tot de Ares Academie ont-
stond na gesprekken met sponsoren. “Zij
gaven aan graag meer te willen doen voor
de jeugd. Ze wilden iets maatschappelijks
betekenen,” legt Tijsterman uit. De Ares Aca-
demie richt zich op jonge coaches, maar
gaat dus veel verder dan enkel het bijspijke-
ren van de technische en tactische kennis
van de sport. “Er is bijvoorbeeld veel aan-
dacht voor de communicatieve en sociale
vaardigheden tijdens de lessen. Alle vaardig-
heden die de coaches leren zijn bruikbaar in
de rest van hun leven,” aldus Tijsterman. 

MEER DAN EEN HOCKEYCLUB
Op die manier wil Ares meer zijn dan al-
leen een hockeyclub. Zo is er iedere maan-
dag een klusgroep van een praktijkschool
op de club. “We willen een brede vereni-
ging zijn. Een hockeyclub voor iedereen,
voor mensen met verschillende interesses
en kwaliteiten.”

Op een creatieve manier wil Ares zoveel mo-
gelijk kennis overbrengen op de jonge
coaches. “Zo hebben we bijvoorbeeld een
sponsor, een fysiotherapeut, die ons niet fi-
nancieel ondersteunt, maar met zijn experti-
se. Hij geeft workshops waarin coaches leren
herkennen of kinderen bijvoorbeeld verkeerd
lopen  en hoe ze daar mee om moeten gaan.
Zo zijn er tal van bedrijven die hun expertise
overbrengen op de jonge coaches.”

BELANGRIJKE LESSEN
Veel jonge coaches zijn onderdeel van de
academie, maar ook ouderen zijn meer
dan welkom om lessen te volgen, laat
Tijsterman weten. “Je leert veel dingen

waar je in je hele leven wat aan hebt. Hoe
ga je om met ouders die klagen dat hun
kind niet genoeg speeltijd krijgt? Wat doe je
met kinderen die niet gemotiveerd zijn?
Hoe ga je om met tegenslagen? Dat leer je
allemaal. Ook het geven van straffen bij-
voorbeeld. Je doet het liever niet, maar het
hoort er allemaal bij. Al die vaardigheden
zijn erg bruikbaar voor je maatschappelijke
carrière.”

WIN-WIN
Door via de Ares Academie actief bezig te
zijn met de jeugd, hoopt Tijsterman de jon-
gelingen ook langer aan de club te binden.
“Zij leren van ons en wij houden ze daar-
mee hopelijk langer bij de club, zodat ze
ons kunnen helpen op de velden. Door
trainingen te geven aan de jongere jeugd
bijvoorbeeld. Op die manier zorgt de Ares
Academie voor een win-win situatie.”
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APELDOORN - Hockey Club Ares is dit seizoen gestart met de Ares 
Academie. Een lesprogramma voor trainers en coaches die zich ook 
buiten het hockey verder willen ontwikkelen. 

Ares Academie: meer 
dan hockey alleen

MHC Zutphen had tot afgelopen voorjaar de beschikking over drie velden,
twee semiwatervelden em één waterveld. De semiwatervelden (Edel
LSR/NDR) waren reeds 16 jaar oud en moesten vervangen worden. Aangezien
de club al hele goede ervaring had opgedaan met het Edel ID waterveld wat
AnteaSport in 2017 had aangelegd,  was een uitdrukkelijke wens om ook één
van deze semiwatervelden om te bouwen naar een waterveld.

A D V E R T O R I A L

MHC Zutphen is weer 
helemaal bij de tijd met
haar nieuwe velden

AnteaSport heeft dit in het afgelopen sei-
zoen uitgevoerd. Ondanks wat stagnatie
door leveringsproblemen als gevolg van
de Coronacrisis kon onlangs alles worden
afgerond. De club heeft nu de beschikking
over twee Edel ID watervelden en één
Edel-ID semiwaterveld en is helemaal
klaar voor de toekomst. 

De Edel -ID onderscheidt zich door het
specifieke Knit-D-Knit vezelsysteem waar-
door de mat een perfecte balrol heeft en

goed water vast houdt. Het systeem heeft
daardoor ook weinig water nodig, een be-
langrijk duurzaamheidsaspect.

Kijk voor info over AnteaSport 
op www.anteasport.nl



Michiel speelde in het verleden
een aantal seizoenen bij Benne-
broek. Met succes. Hij sleepte
menig corner in de goal en stond
standaard op kop in de topsco-
rerslijst. Daarna volgde een over-
stap naar HIC waar hij een hechte
vriendengroep vormde met To-
bias Vink, Paul Reinders Folmer
en Gijs Bouws.  

HC SCHAAP
Het viertal had niet alleen een
passie voor hockey, maar ook het
vermogen om over bijna elk on-
derwerp (on)zinnig te praten. Al
snel ging het praten over in 'bla-
ten'. Dit leidde ertoe dat de vrien-
den elkaar schaap noemden; de
naam Hockey Club Schaap was
geboren. Een logo werd ontwor-
pen en stiekem begon de droom
om ooit een HC Schaap shirt te
dragen.

BARCELONA
Michiel verhuisde in 2019 met
zijn vriendin naar Spanje om zijn
droom na te jagen: hockeyen bij
FC Barcelona en zijn masterdiplo-
ma halen. In de eerste maanden
werkte hij zich op tot strafcorner-
specialist en clubtopscorer. Hij
speelde op het hoogste niveau in
Spanje en zelfs de EHL kwam bin-
nen bereik. Tot hij niet meer kon. 

ZIEKTE
Uiteindelijk bleek de oorzaak veel
meer te zijn dan een simpele in-
fectie. Er werd vocht in zijn rech-

terlong gevonden en geen enkele
24-jarige wil de diagnose horen:
kanker. Vervolgens werd verder
onderzoek gedaan in het Antoni
van Leeuwenhoek ziekenhuis
(AVL)/Nederlands Kanker Instituut
in Amsterdam. Eenmaal daar
bleek het te gaan om een zeer
zeldzame tumor die wereldwijd
slechts in enkele honderden ge-
vallen is gevonden.

SHIRT
Voor de andere drie schapen was
dit een teken om de droom van
het sportshirt van HC Schaap te
verwezenlijken. Het plan was om
Michiel met dit shirt aan te moe-
digen en geld in te zamelen. Dit
geld zou gebruikt worden om Mi-
chiel's bucketlist te ondersteunen
én ook om geld in te zamelen
voor kankeronderzoek. Michiel
stak daar echter meteen een
stokje voor; het geld zou niet
naar hem moeten gaan maar ge-
heel naar de Antoni van Leeu-
wenhoek Foundation. 

BENNEBROEK
Voor de behandeling van zijn
ziekte keerde Michiel terug naar
Nederland en besloot weer te
aan te sluiten bij Bennebroek H1
om, als zijn gezondheid het toe-
laat, in het vertrouwde blauwe
shirt te spelen. In zijn spoor volg-
den ook de andere leden van HC
Schaap. “Chiel heeft ons gevraagd
nog een jaar samen te hockeyen,”
vertelt Paul Reinders Folmer, die

overkwam van Overgangsklasser
Xenios. “Dat doen we natuurlijk
graag. De club heeft ons geweldig
opgevangen. Daar zijn we heel
blij mee.”

FEESTJE
Bij de Heren van Bennebroek
gaat het dit seizoen niet zozeer
om de prestaties. “We hebben
met het team afgesproken dat we
voor het plezier gaan en vooral
ook Chiel en de acties voor het
AVL ondersteunen,” zegt Paul.
Desondanks wordt er ook goed
gehockeyd, getuige de 4-0 zege
op Alliance in de tweede competi-
tiewedstrijd. 

Het duel stond in het teken van
Michiel van de Stadt. “Vooraf heb-
ben we in de kleedkamer een
compilatie gedraaid met goals en
mooie momenten. Daarnaast
kwam Chiel in de 14e minuut in
het veld als captain. Hij heeft tien
minuutjes meegespeeld en na af-
loop hebben we een mooi feestje
gebouwd. Super gezellig, net als
vroeger.”

SHIRT
Het getal 14 staat niet op zich.
Het is al jaren het rugnummer
van Van de Stadt en prijkt dus

ook op het speciale shirt dat cen-
traal staat in de fundrasingacties
van HC Schaap. Samen met
Osaka is een shirt ontworpen
waarin 14 details verwerkt zijn.
Het shirt is te koop via de website
van Osaka:
(www.osakaworld.com/collec-
tions/hc-schaap). De volledige op-
brengst gaat naar de AVL Foun-
dation en kankeronderzoek. 

Inmiddels zijn er al bijna 1000
shirts verkocht. “Daarnaast zijn er
door Gribbid speciale HC Schaap-
grips gemaakt. Deze zijn verkrijg-
baar via de website van Osaka.
Evenals speciale armbandjes. Ook
de opbrengst van deze artikelen
gaat volledig naar AVL,” bena-
drukt Paul. “En als je de actie op
een andere manier wilt onder-
steunen: doneren kan ook, via:
www.actievooravlfoundation.nl/te
am/hc-schaap.”

VEEL SUPPORT
Het bijzondere verhaal van HC
Schaap en de acties voor AVL
kunnen rekenen op veel support.
“Het is mooi om met de hele hoc-
key-community impact te maken.
Ook is het fantastisch dat de
clubs in de competitie de actie
steunen. Zo hebben meerdere te-

genstanders  300 euro gedo-
neerd aan AVL en de actie op hun
socials gepromoot.”

Ook veel andere clubs en promi-
nenten steunen de actie. De
dames van Kampong, bonds-
coach Alyson Annan, Sanne Kool-
en, Jasper Brinkman en Floris
Wortelboer lopen allemaal in het
shirt rond. “Mooi dat er zoveel
saamhorigheid is in het hockey.
Daarom willen we er een structu-
reel initiatief van maken om ook
op langere termijn het onderzoek
naar kanker te blijven ondersteu-
nen. Niet voor niets is onze slo-
gan: elk jaar worden wij kam-
pioen voor iets of iemand
anders!”

HOCKEYKRANT SALLAND / GELDERLANDHC SCHAAP 27

BENNEBROEK - Heren 1 van Bennebroek startte in sep-
tember aan een nieuw seizoen in de eerste klasse A. Een
bijzonder jaar waarin het bij de Noord-Hollanders niet
draait om punten, play-offs of promotie. Wel om vriend-
schap, saamhorigheid en de acties die in het teken staan
van HC Schaap. En vooral om Michiel van de Stadt.  

Word ook lid van HC Schaap
en steun het onderzoek naar
kanker. De shirts zijn te koop
op www.osakaworld.com/col-
lections/hc-schaap en kosten
€ 45. Een losse donatie doen
kan natuurlijk ook op:
www.actievooravlfounda-
tion.nl/team/hc-schaap.
Meer informatie is te vinden
op www.hcschaap.nl.

Elk seizoen 
kampioen voor iets 
of iemand anders






